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Styrelsemöte 2019-04-08 

  Novab Arena 

 

Närvarande; Joachim Magnusson ordförande 

  Ola Kramer, Jimmy Forsberg, Helen Wallin Börjeson, Andreas Blom, 

  Camilla Cardell, Robert Lundahl, Ronny Jönsson 

 

§  506 Mötets öppnande 

  Ordförande hälsar de närvarande välkomna och förklarar mötet öppnat 

 

§  507 Justering 

  Till att justera dagens protokoll utses Jimmy Forsberg. 

 

§  508 Personal   Dnr 389   336 

  Mikael Fredriksson har beviljats föräldraledighet 190501—1231 § 476 

  Ännu har det inte löst sig med ansvarig för NIU under höstterminen 2019  § 492 

  Per fortsätter arbetet med att hitta ansvarig för NIU för höstterminen 2019 

  Omran Mohana har fått förlängt nystartsjobb t.o.m. 190531  

 

§  509 Anmälningar 

  a. Städning i hamnen dnr 494 

  Samtliga helger utom 190706—07 och 190720—21 är bemannade. § 494 

  Styrelsen åtar sig att ansvara för städning av hamnen under dessa helger 

   

  b. Belysningen i Calles bakficka kommer installeras före sommaren dnr 468 § 485 

 

   c. Klädbytardag kommer att äga rum lördagen den 5 oktober 2019. Dnr § 509 

 

  d. Cashback. Att utan åtgärd lägga informationen till handlingarna. § 509  

 

  e. Elitlicensen träder i kraft 2019-05-01.  Dnr 431 

 

  f. Ledarmöte 2019-04-09 dnr 195 § 509 

 

 §  510 Konsert i ICA hallen  Dnr 510 

 2019-05-05 kommer en konsert att arrangeras i ICA-hallen. Lockerud har fått 

  en förfrågan om att hjälpa till med det praktiska. 

  Styrelsen beslutar 

  att tacka ja till att medverka.  
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§  511 UF-mässa 2021 i Novab Arena Dnr 511 

  Mariestads kommun och Vadsbogymnasiet avser att arrangera 2021-års  

  UF-mässa i Mariestad och Novab Arena. 2021-03-17—19 är ICA-, LF- och 

  UW-hallarna upptagna. Då mässan avslutas kl. 15.00 den 19/3 påverkas endast 

 2 träningskvällar  

  Styrelsen beslutar 

  att acceptera att UF-mässan 2021 arrangeras i Novab Arena 

 

§  512 Tjejprojektet 2019/2020 Dnr 512 

  Projektet bottnar i det faktum att Västergötland är sämre än riksgenomsnittet 

  avseende andelen innebandyspelande tjejer. Västergötland har idag på en andel 

  innebandyspelande kvinnor/flickor på 27 % att ställa mot rikssnittet på 29 % av  

  en total mängd spelare på ca 120 000 stycken. 

  VIBF´s målsättning/ambition är att nå en 50/50 fördelning. Projektet följer  

  RF´s Strategi 2025 där jämställdhet är en av utvecklingsresorna svensk idrott 

  ska arbeta med. 

  Styrelsen beslutar 

  att utse Jessica Larsson till Lockeruds representant i projektgruppen. 

 

§  513 Arbetsutskott/vice ordförande  Dnr 513 

 Framförs förslag att låta utreda möjligheten att inom styrelsen inrätta ett 

  arbetsutskott, som har möjlighet att inom vissa fastlagda ramar fatta beslut. 

  Samtidigt bör det utredas om att i styrelsen införa en post som vice ordförande

 Styrelsen beslutar 

  att uppdra åt Per att utreda inrättande av ett arbetsutskott och en post som 

  vice ordförande. 

 

§  514 Express-Bild  Dnr 514 

  Lockerud har under 2018 haft ett samarbete med Express-Bild om att fotogra- 

  fera våra spelare enskilt och i lag. 

  Föreningen erhåller 10 kr per fotograferad spelare. 

  Dessutom är alla lag- och porträttbilder digitalt för fri användning på hemsidan 

 Alla lagbilder utskrivna för användning på kansliet (50 st inbundna album för an- 

  vändning i sponsorsammanhang) 

  Ordf. har förlängt avtalet med avtalet med Express-Bild ytterligare 2 år (1+1) 

  Styrelsen godkänner 

  ett förlängt avtal med Express-Bild enl. ovan.  

 

§  515 Föräldramöten  Dnr 515 

  Styrelsen har under vårsäsongen genomfört föräldramöte med följande inneåll 

  * Varför föräldramöten 

  * Introduktion till IBK Lockerud Mariestad 

  * Röda tråden  * Samsyn 
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  * Ungdomskommittén  * Vänerns Pärla Cup VPC 2019 

  * Vad laget ska bidra med * Viktiga datum och möten 

  * Feedback om säsong  * Eventuellt eget lagmöte 

  Sammankomsterna har varit mycket positiva och givande 

  Speciella frågor har varit  

  *material i hallarna  * målvaktskläder 

  * dräkter (storlek)  * Röa träden 

  * utbildning inför VPC bl.a. sekretariatet  

  Styrelsen beslutar 

  att fortlöpande arbeta med de synpunkter som framförds vid föräldramötena 

 

§  516 Nästa möte 

  är måndagen den 13 maj 2019, klockan 19.00 på Novab Arena 

 

§  517 Mötet avslutas 

  Ordförande tackar de närvarande för visat för visat intresse och förklarar 

  mötet avslutat 

_____________________ 

 

   

 

 

 

 

…………………………………………………………………………….. ……………………………………………………………………… 
Joachim Magnusson ordförande  Ronny Jönsson sekreterar 

 

 

 

 

 

……………………………………………………………………………… 
Jimmy Forsberg justering 

 


